
 

Tisztelt Tulajdonostársak! 

 
Februári hírlevelünk óta sokszori egyeztetéseket követően a város képviselőtestülete elfogadta a frankhegyi víz, 

csatorna és útfejlesztési program főbb elemeit és irányait. Ugyan egyes kisebb szakaszok szabályozási 

hiányosságai miatt a vezetékszakaszok első ütemben nem épülhetnek ki egészen Alsószállás Frankheggyel határos 

végéig, de a megvalósulás lényegesen közelebb hozza a csatlakozási pontokat. A részletes anyagok az 

önkormányzat honlapján olvashatóak. 

 

Az utak javítása tekintetében azt az önkormányzati választ kapták az ezt kezdeményező tulajdonosok, hogy az ősz 

folyamán, az anyagi források függvényében kerülhet erre sor. 

 

Az önkormányzat civil szervezeteknek elkülönített forrásaiból 250.000 Ft-ot szavazott meg az illetékes bizottság 

egyesületünk számára. Ez az elmúlt 5 év legnagyobb összegű támogatása, amelyet ezúton is köszönünk. 

 

Továbbra is várjuk a javaslatokat a területen elvégzendő teendőkre vonatkozóan, legyen az akár kisebb horderejű 

helyi szemétlerakási probléma, akár minden egyéb olyan feladat, amelyet célszerű lehet közösségileg, vagy az 

önkormányzattal együttműködve elvégezni, elvégeztetni. 

 

Végül pedig ezúton is szeretnénk kérni Önöket, hogy az SZJA-bevallásuk benyújtásakor gondoljanak 

egyesületünkre, és az 1%-os felajánlást tegyék meg részünkre, valamint hívják fel erre családtagjaik figyelmét is! 

Az elmúlt két évben jelentős forrásokhoz jutottunk többek között e felajánlásokból is, melyeket az elvégzett 

feladatok finanszírozására fordítottunk. A szükséges nyomtatványt jelen hírlevélhez mellékeljük, de adószámunk 

a honlapunk kapcsolat aloldalán  is megtalálható.  

 
Az Alsószállás Fejlesztéséért Egyesület nevében üdvözlettel: 
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